
Wloclawek, 24 wrzeinia 2024r

Elzbieta Rutkowska
Radna Miasta Wloclawek

Sz. P.

Krzysztof Kukucki
Prezydent Miasta Wloclawek

W imieniu mieszkafic6w blok6w przy ulicy Budowlanych i os6b
korzystajEcych z przystanku autobusowego na ul. Budowlanych w strone miasta
prosze o podjqcie stosownych dzialafr, by ograniczy( spanie na laweczkach os6b
bezdomnych, kt6rzy ,,polubili" wygodne szerokie lawki, a niestety nie dbajq
o porzqdek wokol. Dochodzi tez do akt6w wandalizmu.

Mieszkaricy poinformowali, Le juLwzywali Straz Miejsk6 ale sytuacja nie
ulegla poprawie.
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Elzbieta Rutkowbka


